
 
Zápis č. 2/2011-13 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 2. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26.1.2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny
Hosté:  prof. Kohoutková, Ing. Vlasák 
 
Dr. Šibrava zahájil 2. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Volba předsedů pracovních komisí AS 
3. Výroční zprávy FSv ČVUT za r. 2006-2009 
4. Zpráva o činnosti AS za uplynulé období 2009-2010 
5. Změny Statutu FSv ČVUT - organizačního řádu 
6. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn.  
Na svém zasedání 18.1.2011 velební komise podle čl. 1, od. 17 Volebního a 
jednacího řádu AS ČVUT o pořadí na 4. a 5. místě voleb do studentské komory AS 
ČVUT  rozhodla losem (kandidáti získali ve volbách stejný počet hlasů): 
4. Soňa Formanová 
5. Jakub Kopecký 
 
Bod 2.  Volba předsedů pracovních komisí AS 
 
Jednotlivé pracovní komise se sešly 11. 1. 2011. Komise navrhly své kandidáty na 
předsedy. O kandidátech se předběžně hlasovalo v rámci komise.  
Volební komise byla navržena ve složení Kašpar – Jíra – Eichler.  
Hlasování: pro 26| proti 0| zdržel se 0. 
 
Členové ekonomické komise navrhli jako své kandidáty na předsedu prof. 
Tywoniaka a prof. Pospíšila. Žádný další návrh nebyl podán. Kandidáti se 
představili. 
Prof. Pospíšil byl zvolen předsedou ekonomické komise pro volební období 2011-
2013. 
Hlasování: Pospíšil: 19| Tywoniak: 7| zdržel se 0. 
 
Z pedagogické komise vzešly dva návrhy na předsedu komise: Ing. Cajthaml a 
Doc. Košatka. Žádný další kandidát nebyl navržen. Kandidáti se představili. 
Ing. Cajthaml byl zvolen předsedou pedagogické komise pro volební období 
2011-2013. 
Hlasování: Cajthaml: 15|Košatka: 11| zdržel se 0. 
 
Technická komise předložila návrh jednoho kandidáta na předsedu - 
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doc. Svobodu. Žádný další návrh z pléna nevzešel. Doc. Svoboda se představil. 
Doc. Svoboda byl zvolen předsedou technické komise pro volební období 2011-
2013. 
Hlasování: pro 25| proti 0| zdržel se 0 (z 25 přítomných senátorů). 
 
Legislativní komise navrhla jako svého kandidáta na předsedu doc. Demela, 
žádné doplňující návrhy nebyly předloženy. Doc. Demel se představil.  
Doc. Demel byl zvolen předsedou legislativní komise pro volební období 2011-
2013. 
Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 1 (z 25 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Výroční zprávy FSv ČVUT za r. 2006-2009 
 
Vedení fakulty předložilo AS ke schválení výroční zprávy za rok 2006 – 2009. Nikdo 
neměl námitky, aby byly předložené zprávy schváleny. Vůči znění zpráv nebyly 
připomínky. AS se rozhodl, že o výročních zprávách bude hlasovat najednou. 
Výroční zprávy byly schváleny. 
Hlasování: pro 25| proti 0| zdržel se 1. 
 
Představenstvo AS pro veškeré schvalované dokumenty jmenuje zpravodaje, 
kteří dohlídnou na to, aby do předkládaného dokumentu předkladatel doplnil 
všechny připomínky a změny schválené senátem, vystavil schválené dokumenty 
do složky schválených dokumentů AS v senátní sekci na intranetu (tato složka 
bude přístupná všem členům akademické obce) a spolu s předkladatelem zajistil 
případné vystavení schválených dokumentů v příslušné části na fakultní web.   
Zpravodajem pro výroční zprávy se stal doc. Vébr. Předkladatelem je vedení 
fakulty – paní děkanka. 
 

Bod 4.  Zpráva o činnosti AS za uplynulé období 2009-2010 
 
Doc. Demel upozornil na různé délky zpráv jednotlivých komisí. Pro příště budou 
příslušné části editovány místopředsedou senátu. Doc. Svoboda se přiklání 
k tomu, aby zprávy jednotlivých komisí byly rekapitulovány krok za krokem.  
Ing. Servítová se stala zpravodajem tohoto dokumentu a dohlídne i na jeho 
redakční úpravy.  Předkladatelem je vedení AS – předseda AS. 
Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 1 (z 25 přítomných senátorů). 
 
Bod 5.  Změny Statutu FSv ČVUT - organizačního řádu 
Pan tajemník představil změny Statutu FSv ČVUT – organizačního řádu. Legislativní 
komise změny projednala a navrhuje dokument ke schválení. Žádné připomínky 
ani dotazy nebyly.  
Hlasování: pro 25| proti 0| zdržel se 0 (z 25 přítomných senátorů). 
Doc. Demel byl jmenován zpravodajem tohoto dokumentu. Předkladatelem je 
pan tajemník. 

 

Bod 6.  Různé 
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Dr. Šibrava požádal nové členy AS narozené před 1. 1. 1971 o předložení 
negativního lustračního osvědčení.  
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Dr. Šibrava poblahopřál prof. Konvalinkovi a Ing. Mácovi ke zvolení předsedou a 
místopředsedou studentské komory AS ČVUT. 
 
Dr. Šibrava a prof. Máca připraví prezentaci výpočtu pedagogického zatížení.  
 
Pan tajemník předkládá návrh na prodej výukových středisek Mariánská a 
Počátky, které jsou dlouhodobě ve ztrátě a nedaří se je lépe vytížit. Prodej by se 
realizoval, jakmile se naskytne vhodná příležitost. Majitelem nemovitostí je ČVUT. 
Finanční prostředky, získané prodejem, by se měly vrátit na FSv. Pro kolegium 
děkana bude zpracován přehled, kde která katedra realizuje svou výuku 
v terénu a za kolik. Proběhla senátní diskuze. Pan tajemník předloží na příští 
zasedání AS rozvahu o využívání výukových středisek a nákladů na výuku 
v terénu. Hlasování o předloženém návrhu se přesouvá na příští zasedání AS. 
 
Ing. Jíra navrhl výjezdní zasedání AS. Předpokládaný termín bude v červnu. 
 
Dr. Šibrava navrhl, aby jednotlivé senátní komise připravily otázky pro pana 
rektora, na které bude mít pan rektor možnost se připravit. Pan rektor se zúčastní 
zasedání AS FSv dne 30. 3. 2011. 
 
Dne 22. 2. 2011 ve 14:00 bude otevřena Nová budova ČVUT. Problém parkování 
v Nové budově není dosud vyřešen.  
 
Prof. Konvalinka se zeptal na kvóty finančních prostředků přidělených jednotlivým 
katedrám na SGS. Paní děkanka vysvětlila způsob rozdělování finančních 
prostředků. Konkrétní sumy budou teprve rozděleny na jednotlivé fakulty. Vedení 
fakulty seznámí AS s finálním rozdělením finančních prostředků. 
 
E-mailové adresy senátních komisí jsou aktivovány. Pozvánky na zasedání 
jednotlivých komisí budou zasílány všem členům AS. 
 
Dne 25. 2. 2011 bude studentský ples. Lístky už jsou v prodeji. Všichni členové AS 
jsou zváni.  
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 23. 2. 2011 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169.   
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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